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ZÁPIS 
z 19. zasedání zastupitelstva města v Moravském Krumlově, konaného dne 22. 05. 2017 

v zasedací místnosti Městského úřadu, začátek zasedání v 16:00 hod. 
 
Přítomno: 14     
 
Omluveni:   4 -  JELÍNEK Milan, Ing., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing.,   
                           ZIEGLER Bořivoj, Mgr., 

Přišli později:  3- ŠIROKÝ Karel, Bc. – 16:01 hodin, PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – 16:03 hodin,  

                             STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr. – 16:05 hodin 
Zapisovatelé:  NAHODILOVÁ Jana, VAVŘINA Pavel Ing. 
 
Ověřovatelé zápisu:  PROCHÁZKA Martin, Ing., ZPĚVÁK Josef 

Návrhová komise:  DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK Jan, Mgr.,  

                               OLIWINSKÁ Michaela, Mgr. 

                                                                             
1. ZAHÁJENÍ, SCHVÁLENÍ PROGRAMU, STANOVENÍ ZAPISOVATELE, VOLBA OVĚ-

ŘOVATELŮ ZÁPISU A VOLBA NÁVRHOVÉ KOMISE, PLNĚNÍ USNESENÍ   
 
19. zasedání ZM zahájil pan starosta v 16.00 hod., přivítal přítomné členy ZM a konstatoval, že je 
přítomno 14 zastupitelů města. Zkonstatoval, že je Zastupitelstvo města usnášeníschopné, pro přijetí 
usnesení je potřeba 11 hlasů.  
 
Starosta – program a materiály k dnešnímu jednání jste obdrželi roznáškou domů, e-mailovou poštou, 
doplněný materiál máte, zde na místě. Navrhuji diskutovat ke každému bodu zvlášť, některé body bu-
de projednávat společně. Má někdo ještě nějaké doplnění k programu. Nemá, nechám tedy hlasovat o 
programu. 
 
PŘÍCHOD – ŠIROKÝ Karel, Bc. – 16:01 hodin  
 
Zastupitelstvo města schvaluje program dnešního jednání v upraveném znění, a aby rozprava 
probíhala ke každému bodu zvlášť. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 15 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ 
Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, 
Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., ŠIRO-
KÝ Karel, Bc., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
Byli navrženi tito ověřovatelé zápisu:  PROCHÁZKA Martin, Ing., ZPĚVÁK Josef 
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Hlasování: odsouhlaseno  
Pro: 15 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ 
Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, 
Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., ŠIRO-
KÝ Karel, Bc., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 0  
 
 
Byla navržena návrhová komise ve složení: DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr. 

 

Hlasování: odsouhlaseno  
Pro: 15 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ 
Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, 
Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., ŠIRO-
KÝ Karel, Bc., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 0  
 
PŘÍCHOD – PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – 16:03 hodin 
 
Starosta - Zápis z minulého jednání Zastupitelstva města byl řádně ověřen. Nebyly k němu vzneseny 
žádné připomínky a je připraven k nahlédnutí, následně bude uložen do archivu. Nyní k vlastnímu 
jednání. 
 
2. Interpelace 
 
ŠIROKÝ Karel, Bc. – ptám se já, nyní sám za sebe. Původně jsem chtěl po minulém zasedání sepsat 
nějaký článek do novin, ale pak jsem si řekl, že bude možná lepší, když to řeknu tady. To, že jsem 
40% zastupitelů za celou tu dobu, co tady sedím, neslyšel promluvit a tudíž neznám ani jakou mají 
barvu hlasu, jsem si zvykl. To, že se někteří zastupitelé velmi rozumně ptají a pak hlasují opačně než 
by člověk čekal, to jsem si taky zvykl, ale moje otázka směřuje na prodej školy v Rakšicích. A já se 
ptám: „Proč z mýho pohledu jsou rozdílné přístupy ke schvalování, tak zásadní věci jako je změna 
územního plánu pro různé subjekty, různým způsobem?“ Je to jednoduchý, když žádá Ing. Kocábová 
o změnu územního plánu pro svoji chatičku, tak jí to zamítneme, a když žádá firma Anero o změnu 
územního plánu ve Vertexu, tak jí to zamítneme, a když žádá firma OSP schováná pod dotační symbo-
ly a firmu spřízněnou při předložení 5 minut před Zastupitelstvem fasciklu dokumentů. I přesto, že 
Ing. Kocábová velmi rozumně zeptá, poté hlasuje obráceně. Asi jsem v té době nebyl úplně ve formě, 
tak jsem to nechal být. Nicméně mne to úplně urazilo. Já se ptám, kde máme samozřejmě záruku, že 
po získání dotací, tam proběhne, to co firma – už nevím, jak se jmenovala – firma OSP to nebyla. 
Přednášeno to bylo jednatelem firmy OSP. Za což jim děkuji, že nic nezastírají. Kde máme jistotu, že 
tam proběhne, to co tady bylo deklarováno. Myslím si, že změna územního plánu je poměrně zásadní 
věc, a přišlo mi, že se k ní zásadně přistupuje až na některé výjimky.  
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PŘÍCHOD – STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr. – 16:05 hodin 

Starosta – všechno? ŠIROKÝ Karel, Bc. – ano, všechno. Starosta – já jsem tady zaznamenal dvě 
otázky – prodej školy v Rakšicích a na to ti odpovím hned. To proběhlo standardní formou, bylo řádně 
vyvěšeno, řádně oznámeno a bylo prodáno nejvyšší nabídce. Dále zde, minule přítomný jednatel Ing. 
Kocanda vše řádně vysvětlil, oznámil. Zastupitelstvo na tomto postupu neshledalo nic protiprávního a 
vše bylo řádně odsouhlaseno. K druhé poznámce – změna územního plánu – proběhlo opět standardní 
cestou. Změna územního plánu trvala minimálně rok a není to nějakým způsobem výmysl někoho, 
nebo že bychom nějakým způsobem si tady dělali, co bychom chtěli. To snad ani. ŠIROKÝ Karel, 
Bc. – já se omluvám, ale má otázka nesměřovala ke změně územního plánu, ta standardně proběhla a 
naprosto v pořádku. Má otázka směřovala vyloženě k podmínce změny územního plánu při koupi ško-
ly v Rakšicích. Škola bude koupena pouze v případě, že povolíme změnu územního plánu na. Nemám 
problém se změnou územního plánu. Starosta – já nevím na, co se přesně ptáš, s tím, že to bude zna-
menáno a já Ti na to do příště písemně odpovím. Pokud je tady interpelace k jiným členům Zastupitel-
stva, předpokládám, že po znění zápisu Ti budou schopni odpovědět. Já v této chvíli nemá více, co 
bych k tomu dodal. Jestli je to všechno, tak poprosím - pan Mgr. Langa. ŠIROKÝ Karel, Bc. –  já 
doufám, že to bude v zápise, aby se k tomu všichni, co budou chtít, mohli vyjádřit. Starosta – samo-
zřejmě jako vždy bude vše řádně zaznamenáno, doslova přepsáno a každý zastupitel se může pak ke 
znění zápisu vyjádřit. Předpokládám, že zápis bude vyhotoven do 14-ti dnů a do dalšího týdne pode-
psán. Takže není s tím žádný problém. LANG Petr, Mgr. – já mám takový podnět od občanů, jestli 
by se nemohl zintenzivnit pokos trávy, tam kde to trošku vázne. Třeba na ulici Palackého posekat čas-
těji. Starosta – pane magistře, tráva je vysoká, protože je květen a tráva v květnu roste, a roste velmi 
intenzivně. S tím, že bych rád řekl, že se tráva seče intenzivně. Plán pokosu je zaznamenán na webu a 
je k dispozici. Každý občan má možnost nahlédnout a jsou jedni z mála, kteří to zveřejňují. V této 
chvíli se sekly, ty prostory, kde byla větší koncentrace lidí a to zámecký park, kde byl Den rodin. Ná-
sledně napršelo a tráva se musela upravit v horním zámeckém parku. Sekly se prostory, které jsou to-
mu blíž. Nemá pocit, že by se naši lidé na TaZSce flákali, že by nesekali trávu. Samozřejmě, že než 
objedou celý Krumlov, tak to trvá. Ta tráva za týden vyroste, tak že to vypadá, jakoby se neseklo. Ře-
ditel Vaši poznámku slyšel. ZPĚVÁK Josef – já jsem byl osloven občanem Moravského Krumlova, 
zda a kde by bylo možné zjistit např., že soused má přihlášeného psa a kolik za něho platí?  Starosta -  
to určitě lze zjistit, ale. Tajemník – nevím, jestli tohle to můžeme poskytovat. To jsou osobní data, je 
to platba místního poplatku. Ing. Florianová, vedoucí finančního odboru  -  my samozřejmě vedeme 
agendu místních poplatků, ale je to místní daň a tma se už dostáváme do neveřejného daňového řízení. 
Starosta – já si myslím, že jako člen Zastupitelstva máte právo na informaci, kterou mi Vám předáme. 
Zároveň jste jako my všichni vázán zákony této země. Pokud tam bude zákon o mlčenlivosti, tak Vy tu 
informaci dostanete a jak s ní naložíte je Vaše věc. ZPĚVÁK Josef – já to vím, ale jde mi o to, co 
když někdo dá podnět? Tajemník – to je správa daně a poplatku podle finančního a to nelze tuto in-
formaci podat. Ing. Florianová, vedoucí finančního odboru  - tam by muselo být opravdu zahájeno 
vlastně daňové řízení ve věci místního poplatku. Tajemník – jestli má občan nějaký podnět, a ví, že 
ten pes není přihlášen nebo se domnívá, že to tak je musí dát podnět na město. My podle seznamu zjis-
tíme, jestli to je pravda nebo ne. Buď zahájíme šetření, nebo ne. Jako informace běžného typu, že pan 
Široký řekne:“Hele já chci vědět, kdo v ulici má psa“ – ta to ne. ZPĚVÁK Josef – dobře. Tajemník – 
já jsem to řekl jako příklad. ŠIROKÝ Karel, Bc. – zrovna jste se trefil. Já psa mám, ale nevím, jestli 
je přihlášen. Předpokládám, že to manželka zařídila. Tajemník – já se omlouvám, já jsem nechtěl. 
KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – poslední jsem byla já. Možná zahájím tím, že bych odpověděla interpe-
lací pana Širokého. Pokud já si vzpomínám, já jsem nehlasovala pro prodej toho pozemku. Já jsem 
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hlasovala pouze pro změnu územního plánu. Zúčastnila jsem se projednávání změny územního plánu 
s řešitelem, zpracovatelem územního plánu, kde jsem navrhovala více změn a domnívám se, že další 
školu v Moravském Krumlově nepotřebujeme. Investuje se na Ivančickou, tak na Klášterní. Tu změnu 
územního plánu nevidím zas za takový problém. Ba naopak, myslela jsem si, že by to mohlo realizovat 
město. Město by totiž i ze zákona mělo mít nějaké sociální byty. To je odpověď na Vaši interpelaci. A 
teď ta moje. Na ulici Nádražní, na zcela rezavých sloupech jsou vázy s květinami. Na mě to působí 
dojmem nahoře huj a dole fuj. Já bych se spíš přimlouvala za to, zda by ty sloupy nemohly být natřené 
a současně s tím příp. zastávky, které jsou také poměrně. Ty nátěry jsou tam špatné.  Starosta – kterou 
zastávku máš, namysli? KOČÍ Irena – autobusové. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – třeba nahoře u sa-
moobsluhy. Tam na jedné straně. Vím, že tam sedají děti, tady z ústavu. Třeba to vypadá, že i ty cihly 
jsou vybouleny. Ty sloupy jsou opravdu hrozné. Starosta – shodou okolností je potřeba si všímat, že 
nejenom sloupy na ulici Nádražní jsou v dezolátním stavu. S tím, že shodou okolností jsme dnes měli 
jednání s firmou. Nabízí nějakým způsobem opravu veřejného osvětlení. Abychom mohli 
z uspořených peněz sloupy vyměňovat. To je na ředitele SmMK, samozřejmě ty sloupy můžeme natřít. 
V tom zas tak velký problém nevidím. Děkuji za tuto interpelaci. Tady je deset zastávek, a Vy si 
vždycky vyberete jednu, kdy devět je opravených a na tu desátou zaútočíte. Omlouvám se za ten slov-
ník. KOČÍ Irena – já se k té interpelaci připojuji a to z jednoho prostého důvodu. Ty sloupy se 
vždycky natíraly, nevím v jakém intervalu. Jednou za dva roky, jednou za pět let. Starosta – ne, jed-
nou za deset let. KOČÍ Irena – natíral to pan Valeš, to byla taková tradice. A ty zastávky, to opravdu 
není útočení, že si vybereme jednu, dvě. Jsou to i ty zastávky, které jsou napůl zděné a napůl je to ko-
vové. To kovové je natíraný ještě z barvy, když se natíraly haly – Hutní montáže. ŠIROKÝ Karel, 
Bc. - z kradené barvy. KOČÍ Irena – to neříkám, že z kradené. Ale ten původ tam někde byl. Ty by si 
zasloužily po třiceti letech natřít. KOŠÍČEK Jan, Mgr. – my ty zastávky obě dvě natřeme. Naše děc-
ka tam sedávají. ŠIROKÝ Karel, Bc. – jestli můžu jenom k těm sloupům. Já bych sem radši žádnou 
firmu moc nepouštěl, protože já, když jsem to zkoušel u nás v nemocnici. Jak sem přijde firma, která 
Vám napíše posudek. Ona to navrtá, tam to samozřejmě koroduje dole a zjistí se, že jsou všechny 
sloupy špatný. Řekne Vám, že je máte všechny vyměnit a bude to město stát možná 20 miliónů. Sta-
rosta – dříve bývaly na veřejné osvětlení dotační tituly. Které říkaly, Vy budete do veřejného osvětlení 
dávat tu částku, kterou dáváte nyní, a my kompletně opravíme a z naspořených peněz nás to pak něja-
kým způsobem bude živit po dobu deseti – patnácti let. V této chvíli jsme se přikláněli k tomu návrhu, 
že zrovna na ulici Palackého bychom měli v nejbližší době obdržet projekt ke stavebnímu povolení na 
opravu celé té ulice. Pokud se bude opravovat chodník a nějakým způsobem vozovka, tak se opraví i 
osvětlení. Po těch ulicích, které by se opravovaly, by se kompletně opravili nejenom chodníky, ale i 
veřejné osvětlení. Čili to nebude naráz, celý Krumlov, ale postupně. Veřejné osvětlení je celkový pro-
blém. Když se podíváte, já nevím, z kterého roku ty sloupy jsou, ale já když jedu na Rakšice, tak celá 
ta ulice od mostu do Durdic, ty sloupy jsou špatné.  ŠIROKÝ Karel, Bc. – proto bych je radši jenom 
natíral. Starosta – postupně je potřeba je úplně vyměnit. Následně po přepisu záznamu se na poradě 
domluvíme, jakým způsobem budeme reagovat.  

 

3. Kontrola úkolů Rady a Zastupitelstva města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Tře-
tina, starosta města 

 
 
Starosta -  v tomto materiále máte předložené úkoly.  
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Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí předložený materiál pro kontrolu úkolů RM a ZM města 
Moravský Krumlov. 
 
 
4. Zpráva o činnosti Rady města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta 

města  
 
LANG Petr, Mgr. – mám tady jeden dotaz. V Usnesení z 51. Rady města – Rada města bere na vě-
domí předložený návrh AK Šopák, Palátová řešení pohledávky se společností Reality MK. Reality 
MK, to je v té souvislosti, jak bylo s tím zámkem? I když my jim prodáme zámek, tak oni nám odpus-
tí. Starosta – ano. K tomuto ještě nedošlo, takže my jsme se přihlásili k tomuto řízení, které nevím, 
jak přesně formulovat. Přihlásili jsme to, tak aby nám tu pohledávku nemohl nikdo nikdy zapřít. To co 
jsme byli domluveni, nebylo ze strany firmy dodrženo. Nějakým způsobem jsme se k tomu museli 
přihlásit. Probíhala velmi intenzivní jednání. LANG Petr, Mgr. – v podstatě se dá říct, že nás obelhali 
nebo se nás pokusili poškodit, asi. Ta Reality MK majetek žádný nemá, ani ten zámek. Starosta – 
pořád to není, že bychom se té pohledávky vzdali, ale nějakým způsobem se snažím komunikovat. Je 
to velmi problematické. Víc Vám k tomu v této chvíli nemám co říct, protože ani nic víc nevím. 
PROCHÁZKA Martin, Ing. – Usnesení 52.. Rada města souhlasí se změnou dopravního značení 
v Polánce. Jen co se tím myslí? Tajemník – myslí se tím posunutí cedulky, aby lidé mohli chodit na 
hřbitov bez reflexního značení. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – Usnesení 51. – bod V. – bod 2. Rada 
města pověřuje ORR zpracování projektové dokumentace pro vydání stavebního povolení na rekon-
strukci budovy – objektu bývalé sýpky č.p. 97, nacházející se na pozemku p.č. 254/1, v k.ú. Moravský 
Krumlov. To je asi na to sociální bydlení, že? Tajemník, Starosta, Místostarosta – ano. KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing. – já spíš jenom takový názor. Domnívám se, že ty investiční akce jako takové, jestli 
tam bude to nebo ono, že by neměla rozhodovat jenom Rada, ale že by to mělo projít i Zastupitel-
stvem. Neuvědomuji si, že bychom tady toto někdy řešili. Starosta – toto Zastupitelstvo to neřešilo, to 
máš pravdu. Byty schvalovalo Zastupitelstvo minulé. Čili Zastupitelstvem to prošlo, ale ne tímto jed-
náním. To je moje chyba a za to omlouvám, mělo to proběhnout jednání. Jedná se o vytvoření sociál-
ních bytů, kterými bychom reagovali zatím neschválený Zákonu o sociálním bydlení. Zabili bychom 
dvě mouchy jednou ranou. Opravili bychom objekt, který je potřeba opravit a zároveň bychom vyřešili 
problém se sociálním bydlením. Tajemník – to neznamená, že se to tam bude dělat. My máme rozkaz 
dělat jenom projektovou dokumentaci. Dokumenty, které rozhodnou, jestli do toho půjdete nebo ne. 
KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – když už vyhazujeme peníze za projektovou dokumentaci, tak předpo-
kládám že. Starosta – neformuloval bych to tak, že vyhazujeme peníze za projektovou dokumentaci. 
KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – vydáváme. Starosta- to je velmi zajímavý nápad, jakým způsobem ten-
to objekt vyřešit. Během patnácti, šestnácti let, se pokud si to dobře pamatuji, se neobjevil – pouze 
jeden občan Krumlova, tam chtěl dělat sklad kovo, sklad šrotu. To se nepovedlo a od té doby se nepři-
šlo s nápadem, jak ten objekt využít a toto je první a velmi možné reálné řešení. Pokud bude projekto-
vá dokumentace, která nám řekne, kolik by to přesně stálo a jak by to vypadalo. Bez získání dotace a 
souhlasu Zastupitelstva to nejde. Tolik na vysvětlenou.  
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o činnosti Rady města Moravský Krumlov 
- Usnesení z 50. schůze RM konané dne 28. 03. 2017 
- Usnesení z 51. schůze RM konané dne 11. 04. 2017 
- Usnesení z 52. schůze RM konané dne 25. 04. 2017. 
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5.   Zápis z 13. schůze finančního výboru konaného dne 03. 05. 2017 – předkládá Mgr. Jan Košíček,  
      předseda  
 
 
Starosta – k tomuto bodu mám připravenou prezentaci, ale nejprve předám slovo předsedovi Mgr. 
Košíčkovi.  
 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., předseda – stěžejním bodem minulého finančního výboru bylo vyjádření se 
k Závěrečnému účtu města Moravský Krumlov za rok 2016. Po docela obsáhlé diskuzi, kdy jsme si 
vysvětlovali jednotlivé položky a tím bych chtěl paní Ing. Florianové poděkovat za vyčerpávající ko-
mentář. Finanční výbor hlasováním, které máte uvedeno v materiálu, doporučil Zastupitelstvu města 
schválit Závěrečný účet města. Druhým, takovým stěžejním bodem finančního výboru bylo seznámit 
se a prodiskutovat Střednědobý výhled rozpočtu města Moravský Krumlov na období let 2018 -2020. 
Zase nám paní Florianová vysvětlila jednotlivé položky a tak jak je ten výhled koncipován. Opět hla-
sováním, které je uvedeno níže bylo doporučeno finančním výborem Zastupitelstvu města ten záměr 
schválit. Pak tam byla zase celá diskuze o tom, že by bylo potřeba se sejít začátkem června nebo 
v první polovině června, co se týče lokality v Novosadech. Požádali jsme pana starosty, který má 
k tomu nějaký materiál, abychom dostali do ruky, jak my, tak Vy zastupitelé už nějaké konkrétní fi-
nanční částky, protože není asi moc o čem se bavit. Pokud nevíte objem prostředků, které do toho bu-
de město vynakládat. To bude asi součástí prezentace pana starosty. Pak asi spíš pokud se bude někdo 
chtít zeptat na ty nejpodstatnější věci. Samozřejmě standardně tam byla komentovaná rozpočtová opat-
ření, která postupně paní Florianová jak Radě, tak Zastupitelstvu. Tak spíš pokud máte někdo nějaký 
dotaz.  Starosta – já nejprve otevřu rozpravu a poprsím Vás, abyste dotazy směřovali k těm problé-
mům, které finanční výbor projednával, kromě části Novosady. O tom zde budu hovořit. LANG Petr, 
Mgr. – chtěl bych se zeptat. Jestli jste na finančním výboru otevřeli otázku už poněkolikáté, která se 
týkala MěKS – akcí? Že vytvoříme nějaké skupinu, nějaký orgán se udělá a který bude řešit, které ak-
ce bude chtít a které nebudeme chtít. Byla pověřena Rada a nevím, jestli to tam. Nevím, jestli od té 
doby bylo jednání Rady města a jestli se tím zabývala?  Starosta – Rada města samozřejmě projedna-
la. Závěrečný účet MěKS – přijala k tomu nějaká nápravná opatření. Jejichž výsledek budeme řešit 
s ředitelem MěKS v červnu a následně kolem těch další věcí – pořádání akcí ROCK HEART, Burčá-
kobraní atd.. Zcela jistě si sedneme. V této chvíli připravujeme materiály, které bez finančního krytí 
nelze. Ještě nenastal ten pravý čas, předpokládám, že během červena, července bychom se potkali. 
Budete včas informováni. LANG Petr, Mgr. – ještě jedna věc. Pan Ing. Kocanda minule otevřel téma 
daň z nemovitosti, tak jestli o tomhle Rada města diskutovala. Starosta – o tomto Rada města nedis-
kutovala. Pokud finanční výbor o tom, chce zahájit diskuzi a já tomu rozumím. Ve chvíli, kdy přijdou 
složenky na daň z nemovitosti a že to je asi palčivé na některé členy finančního výboru, ale vzhledem 
k tomu, že navýšení koeficientu na 2. By byla výše finančních prostředků, které město Moravský 
Krumlov potřebuje ke krytí investic. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – kdybychom se vešli třeba 
v ty rozpočty, co se nastaví, tak by se tam ty příspěvkové organizace vešly a potom by tam ten prostor 
byl a. Starosta – já jenom, abyste si uvědomili, o jaké částce se bavíme. Příjem daně z nemovitosti byl 
9 600 000Kč v loňském roce. Čili se bavíme o částce 4 800 000Kč, které by znamenalo. PRO-
CHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – které mají ti lidi v tom městě. Starosta – bavíme se o částce bezmála 
pět miliónů. Starosta – (představuje prezentaci) já si dovolím v této chvíli upřít Vaši pozornost na 
lokalitu Novosady. My jsme se bavili o nějakých financích v této lokalitě. Toto je materiál, který si 
pak dovolím na finanční výbor celý předat. Zároveň bychom, pak všichni zastupitelé měli o tom disku-
tovat. Čili abychom všichni věděli, o čem se bavíme. Mělo by vzniknout 44 stavebních míst. Tady je 
ulice K.H. Máchy a tady by měla vzniknout silnice, která je  nájezdová. V této chvíli jsou problema-
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tické tyto pozemky, o nichž bude ještě řeč. Tyto pozemky jsou v našem majetku, tyto pozemky nám 
nebyly prodány. Vstoupili jsme s nimi do dalšího jednání a budeme se bavit, co a jak dál. V této chvíli 
je 44 stavebních míst v této lokalitě. Zde jsou čtyři etapy prodeje pozemků lokality Novosady, o každé 
z nich se budeme bavit. V této chvíli je po budování inženýrských sítí k okamžitému prodeji 32 sta-
vebních míst. Musíme stanovit cenu, která je odvislá od investic, které jsme do těchto pozemků již dali 
a které do nich dáme do výstavby. Projektovaná cena je 39 miliónů s DPH, s tím, že jsme do toho nyní 
dali 14-15 miliónů korun. Pokud bychom se bavili o nákladové ceně za pozemky všech, tak za metr 
1 500Kč, pokud bychom dali cenu stanovenou z vybudování inženýrských sítí, bavíme se o ceně asi 
920Kč. Můžeme se bále bavit, jestli k této nákladové ceně ještě můžeme dát další nějakou částku, o 
které se budeme bavit. Při prodeji pozemků, já to nejdříve vše řeknu a dotazy či diskuzi povedeme 
potom. Při stanovení ceny je také nutno říci jakou dáme lhůtu při kolaudaci toho domu nebo co pro nás 
bude rozhodující při prodeji pozemku, když budou tři, čtyři, pět. Jestli svolíme k tomu, že přijde pra-
rodič s tím, že se mu narodila vnučka, vnuk a chci mu ten pozemek dát jako svatební dar, tzn., že po-
zemek bude 10, 15 let nevyužitý. Jestli když někdo bude chtít ten pozemek dále prodat, jestli budeme 
mít předkupní právo. Je tam spousta poznámek, které se pod to skrývají a které budeme muset řešit. Ta 
lhůta pro kolaudaci domu, zase musím říct, jak ten dům bude vypadat, aby se nestalo, to co 
v Mikulově. Kdy si koupili pozemky a postavili z dřevotřísky jakousi kůlnu a tím pádem už měli dům, 
který po nich požadovali a následně je prodali 10-ti násobně dráž. Je tady spousta chytáků, na které my 
musíme reagovat. Další věcí je zda jedna fyzická osoba nebo právnická koupí jeden pozemek nebo 
dva. Objevila se spousta lidí, kteří mají zájem o tento pozemek, že by koupili celý. To je 2 000 nebo 
2 500 m2, 3000 m2 dokonce. Objevili se zájemci, kteří by ho bez problémů celý koupili. Když někdo 
bude chtít spojit tyto dva pozemky nebo tyto dva. Je potřeba si říci jakým způsobem chceme na tyto 
poznámky reagovat. Forma prodeje bude zase velmi diskutována. Samozřejmě, když se objeví jeden 
zájemce na jeden pozemek, tak tady by asi problém nebyl. Když se objeví na jeden pozemek více zá-
jemců, jestli se rozhodneme postupovat obálkovou metodou tzn. dejte do obálky, každý jedno číslo, 
které jste ochotni za 1 m2 dát nebo jestli půjdeme do dražby těch jednotlivých pozemků. Jakým způ-
sobem budeme časově postupovat při oznámení zájemcům o jednotlivé pozemky. Tady bez slučování 
parcel je tady jedna osoba – jeden pozemek. Myslíme si, jestli jedna fyzická osoba může koupit dva, 
protože má dvě vnučky. Takové dotazy se množí. Časový harmonogram výstavby inženýrských sítí 
pro první etapu, těch 32 míst je tak, že v této chvíli je ukončeno územní řízení. Probíhá stavební řízení, 
které v této chvíli řeší  OŽP a OD. Prováděcí dokumentaci k výběrovému řízení bychom měli dostat 
do konce června 2017. Předpokládáme, že během prázdnin, tady je dva měsíce prodleva, bychom do-
řešili se státem prodej těch zbývajících parcel, které jsem Vám ukazoval na té mapce. Bezmála tři – 
čtyři roky se snažíme o odkup od státu o tyto parcely. Jednou to má MŠ a jednou to má ten úřad. Nyní 
jsme se dopracovali už k tomu, že dostaneme odpověď od Státního pozemkového úřadu – krajský. 
Pojedeme na jejich pražské ředitelství a budeme se snažit o to, aby s námi už někdo „normálně“ jed-
nal. Problém je, že po nás chtějí pozemky 1:2 a podle vyhlášky by měli chtít 1:1,3. Předpokládáme 
tedy, že by se to během prázdnin mělo dořešit, tak že bychom soutěž o dodavatele stavby mohli vyhlá-
sit asi v září. Předpokládáme, že všechno dobře půjde a někdy v únoru 2018 bychom mohli začít reali-
zovat výstavbu, pozemky by mohli být k dispozici na jaře 2019. O rozhodnutí způsobu prodeje po-
zemků jsme se bavili v předminulém Zastupitelstvu a o konečné fázi nějakým způsobem rozhodnout 
na zářijovém. Nepředpokládám, že bychom to měli schválit teď na červnovém. Podle mého názoru 
tam bude spousta věcí, které musí být dobře prodiskutovány. Za tím rozhodnutím si musíme stát 
všichni. Vlastní prodeje pozemků, objevilo se už tolik zájemců o ty pozemky, že bychom je měli něja-
kým způsobem shánět. Zájemci jsou. Čekají na to, jakým způsobem my rozhodneme o prodeji těch 
pozemků, o ceně, tak abychom mohli podávat žádosti. Jakým způsobem do toho prodeje půjdeme. 
Zároveň tím pádem k hotovosti, kterou máme nachystanou hotovost, to jste viděli v účtu. Tím pádem 
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bychom měli získat finanční prostředky, které by částečně pokryli naše náklady na vybudování inže-
nýrských sítí v této lokalitě. V druhé etapě, snad už se konečně domluvíme s KPÚ o těch 12ti míst, 
podmínky prodeje viz. první etapa. Pokud bychom se s nimi nedomluvili a byl by potřeba čas delší, 
tak se o těch 12-ti místech bavíme v další etapě. Třetí etapa – pokud by měl někdo zájem o větší parce-
ly, tak v tom levém horním prvním rohu té výstavby by se dalo uvažovat o vybudování čtyř míst, které 
by měly 2-3 tisíce m2, ale to zase záleží na tom, jestli bude zájem. My můžeme říct, jestli chceme v té 
louce pokračovat dál. V čtvrté etapě pokračujeme jít v podstatě do toho, další stavební místa pokud 
bude zájem. Čili tady jednoduchou mapkou je dáno, co a jak dál. Podrobné matriály potom dostane na 
jednání finanční výbor a můžeme se potom bavit, co a jak dál. Poprosím finanční výbor, aby se sešel a 
pobavil se o tom. Zároveň porosím všechny zastupitele, kdo má zájem se toho účastnit, aby přišli a 
pobavili bychom se o tom, jakým způsobem na zadání dalšího materiálu pro jednání Zastupitelstva. To 
je z mé strany v této chvíli všechno a poprsím o poznámky pouze tady k tomuto tématu. ŠIROKÝ 
Karel, Bc. – já si myslím, že bychom hlavně měli říct, proč jsme ty stavební pozemky udělali a z toho 
vlastně v podstatě vyjde i jakým způsobem se to bude prodávat. Můj pohled na věc je ten, že čím víc 
stavebních pozemků, tím víc lidí v Krumlově, tím víc peněz do krumlovské kasy atd.. Ač já teda ne-
mám rád, když mě někdo v něčem omezuje, tak tady v tom, bych minimálně omezoval. Rodina Ko-
candova je poměrně rozvětvená, takže by to mohla koupit celé a já si myslím, že podmínkou. Teď tady 
nechci vymýšlet, jakým způsobem by to mělo fungovat, protože to bych na půlku věcí zapomněl. 
Prostě by tady měli vzniknout lidi, kteří tady budou mít trvalý pobyt a budou tady bydlet. Aby se měs-
to nějakým způsobem rozrůstalo a ne, aby to stalo nějakým developerským projektem kohokoliv atd.. 
To je jenom můj názor. Starosta – dobře. Já tě jenom poprsím, abychom si odpustili poznámky na 
nepřítomné. ŠIROKÝ Karel, Bc. – já můžu přece, vždyť to je. Starosta – bez komentáře. ŠIROKÝ 
Karel, Bc. – nepřítomní ať se to dozví a. Starosta – jestli k tomu nejsou zásadní připomínky, tak bych 
to ponechal na jednání finančního výboru. Byl bych rád, aby ty dotazy, které jsem tady vznesl, byly 
nějakým způsobem ne uzavřeny, ale navrženy další možnosti nějakého řešení. ŠIROKÝ Karel, Bc. – 
navíc jsem si nevšiml, že jsou nepřítomni, protože většinou jsou tady. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – já 
se jenom zeptám, jestli bychom, nemohli dostat aspoň k dispozici ty varianty, jaké jsou, a termín toho 
finančního výboru se dozvíme zavčas. Starosta – bude to přílohou zápisu z dnešního jednání, ta pre-
zentace. Děkuji Ing. Františovi, Ing. Florianové, Ing. Stejskalové za pomoc, samozřejmě i panu tajem-
níkovi, místostarostovi za myšlenkový trast, kterým jsme to tvořili. PROCHÁZKA Martin, Ing. – 
jak tady bylo zmíněno nějaké to jednání pro zastupitele, to by bylo jako součást toho finančního výbo-
ru. Starosta – ano, na finanční výbor si myslím by měli přijít nejenom členové Zastupitelstva nebo 
členové finančního výboru, ale nechť přijde ten, kdo si myslíte, že má o tom, co mluvit, povídat, tak 
ten by měl na to jednání přijít. Souhlasím s tím, s Karlem, že prodáváme parcely pro lidi a měli by-
chom o tom rozhodnout, tak abychom s tím byli všichni ztotožněni. Jakým způsobem rozhodujeme jak 
o ceně, tak o možnostech kolaudace atd.. Končím tedy diskuzi k tomuto bodu.  
 
Návrh usnesení: 
ZM bere na vědomí Zápis z 13. schůze finančního výboru konaného dne 03. 05. 2017 a předlože-
nou prezentaci o způsobu prodeje pozemků v lokalitě „Novosady“. 
 
 
6.      Rozpočtová opatření č. 8, 9, 10/2017  –  předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města  
 
 
Starosta – dostali jste rekapitulaci těchto rozpočtových opatření. 
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Rekapitulace rozpočtového opatření č. 8/2017: 
-  příjmová část rozpočtu   + 32,2 tis. Kč 
-  výdajová část rozpočtu   + 32,2 tis. Kč 
 

Rekapitulace rozpočtového opatření č. 7/2017: 
-  příjmová část rozpočtu   + 30,0 tis. Kč 
-  výdajová část rozpočtu   + 30,0 tis. Kč 
 

 
Rekapitulace rozpočtového opatření č. 10/2017: 
- Přesuny ve výdajové části rozpočtu  

 
 
 
Stavy rezerv po provedených rozpočtových opatřeních: 
 

Rezerva Částka 
  
Rezerva pro běžné výdaje (provozní rezerva)          1 089,00 
Rezerva pro veřejnou finanční podporu               84,20 
Rezerva pro přípravnou činnost             650,00 
Rezerva investiční pro nepředvídané situace          2 000,00 
Rezerva určená k přerozdělení na rozvoj města        11 058,20 
  
celkem         14 881,40 

 
 

Návrh usnesení: 
ZM bere na vědomí rozpočtová opatření č. 8 /2017 a 9/2017 provedená Radou města Moravský 
Krumlov. 

 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 10/2017 v předloženém znění.  
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ 
Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, 
Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PRO-
CHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
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Návrh usnesení: 
ZM schvaluje změnu závazného ukazatele: 

• navýšení příspěvku na provoz o částku 195 tis. Kč a navýšení příspěvku na investice o 
částku 339 tis. Kč pro příspěvkovou organizaci města Základní škola Moravský 
Krumlov, Ivančická 218, Moravský Krumlov 

• navýšení příspěvku na investice o částku 2 390 tis. Kč pro příspěvkovou organizaci města 
Služby města Moravský Krumlov. 

 
 

Hlasování: odsouhlaseno  
Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ 
Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, 
Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PRO-
CHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 
7.    Závěrečný účet Města Moravský Krumlov za rok 2016 
       Účetní závěrka Města Moravský Krumlov ke dni 31. 12. 2016 - předkládá Mgr. Tomáš Třetina,  
       starosta města 
 
  

Starosta –  toto je zásadní dokument dnešního jednání Zastupitelstva. V příloze tohoto materiálu Vám 
předkládám k projednání závěrečný účet města za rok 2016. Byl sestaven v souladu s ust. § 17 zákona 
č. 250/2000 Sb., zákon o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, v platném znění. Závěrečný 
účet byl zveřejněn na úřední desce města dne 27. 4. 2017. 
V souladu s novelou zákona o účetnictví (zákon č. 239/2012 Sb.) je současně předkládána ke schválení 
i účetní závěrka města ke dni 31. 12. 2016. Oba dokumenty projednal finanční výbor na své 13. schůzi 
konané dne 3. 5. 2017. Projednala jej i Rada města a obě dvě tyto instituce je doporučují ke schválení. 
Byl bych ráda, kdybychom si uvědomili u závěrečného účtu některé věci. Příjmy rozpočtu dosáhly 
částky 140 miliónů, výdaje se uskutečnili v objemu 126 miliónů. Město splácelo čtyři úvěry, přičemž 
v roce 2016 bylo celkem splaceno 8 700 000Kč. Na závěr roku bylo na účtu města celkem k dispozici 
42 miliónů. V roce 2016 se realizovali celkové investiční výdaje v celkové výši 38 miliónů. Přičemž 
nejvýznamnější k investičním akcím se řadí pořízení zámku včetně souvisejících přípravných projekč-
ních prací ve výši 15,2 milióny korun, výkupy pozemků za 3,4 milióny korun, rekonstrukce hřbitova 
v Krumlově za 2,5 milióny korun, rekonstrukce komunikací za 3,7 miliónů, investiční příspěvek Svaz-
ku v Třebíči na úpravnu vody na Slatinách za 3 milióny a rekonstrukce kotelny MěÚ za 1,7 miliónů. 
Byl čerpán investiční úvěr na pořízení zámku ve výši 13,5 miliónů, zůstatky všech pěti úvěrových účtů 
k 31.12 činili 47,5 miliónů s tím, že je naplánováno do roku 2022 mít toto vše na nule. Město v roce 
2016 se zapojilo do dvou projektů MŠ a na které jsme obdrželi dotaci ve výši 5,5 miliónů korun. Do 
rozpočtu města bylo podpořeno celkem 62 projektů v celkovém finančním objemu 4,1 miliónů korun. 
Závěrečný účet byl zveřejněn na webu dne 27. 05. 2017. Konstatuji, že schvalování Závěrečného účtu 
je dle zákona o obcích ve výhradní pravomoci Zastupitelstva obce. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. 
– já bych se chtěl zeptat. Spíše, co se týče těch příspěvkových organizací. Tam už je několikátý rok po 
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sobě jakoby rozdíl proti plánu města ke kulturnímu středisku. Chci se zeptat, jaká bude náprava, jaký 
byl důvod, protože to je už opravdu několikátý rok po sobě? Starosta – MěKS je řešeno ve spolupráci 
s ředitelem. Jsou objektivní příčiny, které jsou zaznamenávány – tři roky ztrátu. Jedním s tím typic-
kých příkladů je sobotní Vrabčák, vliv počasí, který jsme v tuto chvíli nebyli schopni ovlivnit. Vše 
bylo naprosto profesionálně a precizně zařízeno. V pátek 28, v neděli 27 stupňů a v sobotu 14. Lidi na 
tuto akci nepřišli a bylo tam bezmála 500 lidí. Rozpočet na takovouto akci se staví na 1000 lidí, zde 
vznikají ztráty. Uvádím to jako příklad. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – loni bylo hezké počasí a 
ztráta byla také. Starosta – já to jenom s dovolením dopovím. S ředitelem je konzultován další postup, 
byla přijata nápravná opatření. S tím, že ztráta by měla být za loňský rok vyrovnána během dvou let. 
Je na to pamatováno v rozpočtu, s ředitelem MěKS je každý měsíc kontrolován a stanovujeme čerpání 
na další měsíc. Byla propuštěna jedna pracovnice. Zároveň během léta budeme se bavit o další kon-
cepci knihovny a o dalším směřování muzea. Představitelé těchto dvou institucí zpracovali jakýsi ná-
vrh rozvoje, bude to projednáváno i v Zastupitelstvu. Nejprve bych to s Vámi na zmíněné schůzce 
prodiskutoval a k 30.06, kdy je stanoven jakýsi termín Radou města k dalšímu projednávání, kdy se o 
tom budeme bavit. Předložíme i výsledky hospodaření za toho půl roku. Ano, je to poměrně problém a 
je potřeba vnímat tu věc, která se neuvěřitelně projevila na letošním Vrabčáku. Táhne se dluh z někte-
rých akcí, kdy uvedu zase Vrabčák, Divoký Bill, který stál neuvěřitelné peníze. Zase na Divokého 
Billa pršelo takovým způsobem jako deset let ne. Jsou to zásahy z hůry a my si musíme uvědomit, co 
chceme a nechceme. Budeme se o tom bavit na té schůzce. Druhým příkladem je výstava na zámku, 
která stojí nebo město ji pravidelně dotuje v této chvíli za částku 500 000Kč. Na každý rok je tato 
částka zahrnuta v rozpočtu, tam jsou uvedeny všechny částky, které tam jsou. Tady všichni víte pod-
prahově nebo pod čarou je to děláno, aby se vědělo, že tady stojíme o výstavnictví a tím pádem moli 
podat žádost o dotaci na částečnou opravu. Tato výstava letos hospodařila se ztrátou k těm 500 000Kč 
asi 120 000Kč. Čili zase, my si o tom řekneme. Pokud budeme s žádostí úspěšní, tak jakým způsobem 
budeme s výstavnictvím pokračovat dál. Je tady vyzve a my ji můžeme předložit nebo řekneme, že to 
dělat nebudeme a těchto 600 000Kč, které nás, tato výstava stojí, do toho investovat nebudeme. To je 
regulérní rozhodnutí o které budeme bavit po výsledku o zpracování dotace na výstavnictví. Myslím 
si, že ke kultuře se vrátíme v brzké době takovým způsobem. Třetí velkou poznámkou nebo velkým 
bodem je, že rokový festival, který nás čeká v srpnu, dva dny výrazně ovlivnil jakékoliv kulturní dění. 
Dále jsou tady tři akce, které nepořádá město Moravský Krumlov a které jsou městem podpořeny. 
Jedna akce, která nebyla městem podpořena. Mluvím o Djembe, Burčákobraní, Pivních slavnostech a 
Pohádkových slavnostech. My si musíme říci, jak tyto akce míníme spolufinancovat. Jsou jisté návrhy, 
které na Radě města velmi intenzivně, velmi jadrně, důrazně diskutujeme. Nedovolil bych si zde na 
Zastupitelstvu něco projednávat aniž bychom to měli pořádně připraveno. Je několik věcí a je potřeba 
si uvědomit, v hotelu se opravuje nejenom restaurace, ale i sál. Soukromý pronajímatel tam plánuje 
pořádat akce, které zase nějakým způsobem ovlivní naše směřování. Zároveň my vnímáme stěžejní 
akci, která bude v Krumlově a to Concentus Moraviae. Přijměte pozvání na koncerty, hejtmanský kon-
cert. Přičemž ten druhý by měl navštívit pan František Kinský, měly by ho navštívit šlechtické rody, 
abychom je seznámili s krumlovským zámkem. Aby si šlechtické rody uvědomili, že nejenom jejich 
sídlo, ale i krumlovský zámek je významným sídlem, kde by mohli. Má odpověď na kulturní středisko 
zní, tak že budeme se o kulturním středisku bavit v brzké době. Ředitelem byla přijata opatření, která 
výrazně přispívají k tomu. 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje závěrečný účet Města Moravský Krumlov za rok 2016 vyjádřením souhlasu 
s celoročním hospodařením, a to bez výhrad. 
Hlasování: odsouhlaseno  
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Pro: 15 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ 
Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ 
Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., Mgr., 
ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 2 -  LANG Petr, Mgr., ŠIROKÝ Karel, Bc., 

 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje účetní závěrku města Moravský Krumlov za účetní období 2016 sestavenou ke dni 
31. 12. 2016 v předloženém znění. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ 
Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, 
Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PRO-
CHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
8.   Střednědobý výhled rozpočtu města Moravský Krumlov na období let 2018 - 2020 – předkládá  
      Mgr. Tomáš Třetina, starosta města  
 
Starosta – tento střednědobý výhled reflektuje na věci, o kterých jsme se bavili. Je projednán finanč-
ním výborem. Rád bych upozornil na tu tabulku na poslední straně. Nám stanovuje nějaké dluhy a 
říká, jakým způsobem se v těch splátkách pohybujeme a kolik, kdy doplatíme. Opakuji, v roce 2022 
by naše dluhy měly být na nule.  
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje střednědobý výhled rozpočtu města Moravský Krumlov na období let 2018-2020 
v předloženém znění.  
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 15 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ 
Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ 
Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚ-
VÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 2 -  LANG Petr, Mgr., ŠIROKÝ Karel, Bc. 
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Starosta – než přejdeme k bodu číslo 9, chci poděkovat Ing. Florianové za přípravu všech materiálů. 
Přezdívka „strážce krumlovského pokladu“ je naprosto přesná. Poklad se začíná tvořit a jsem za něj 
rád. Tím samozřejmě říkám, že pokladem je především ona. 
 
 
9.    Smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu města na rok 2017 - pro HZS JmK – předkládá Mgr.  
       Tomáš Třetina, starosta města 
 
Starosta – jedná se o dovybavení hasičské stanice. Tuto částku HZS poskytujeme již několikátým 
rokem a je to pozitivně kvitováno. Dá se říci v podstatě, že nebyla hasičská záchranná stanice v 
Krumlově zrušena před čtyřmi, pěti lety. Obdobně si dovolím jenom poznámku k Policii. Bude zde již 
zahájena činnost Útvaru dlouhých zbraní. Tajemník – speciální hlídka, která používá těchto zbraní, 
aby byla rychlejší reakce na zásah ala ten Brod. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – oni tady budou 
přímo? Tajemník – ano. Budou tady mít stanoviště. Starosta – dochází k navýšení policistů. Tím 
pádem neříkám, že by se měl snížit počet městských policistů.  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu města Moravský 
Krumlov na rok 2017 subjektu: ČR - HZS JmK, Zubatého 1, 614 00 Brno, IČ: 70884099 ve for-
mě účelové neinvestiční finanční podpory ve výši 200 000 Kč v předloženém znění a poěřuje sta-
rostu města jejím podpisem. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ 
Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, 
Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PRO-
CHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
10.   Návrh na předání majetku města do správy k vlastnímu hospodářskému využití pro příspěvkovou  
        organizaci Služby města Moravský Krumlov - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města  
 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje předání majetku do správy k vlastnímu hospodářskému využití pro příspěvkovou 
organizaci Služby města Moravský Krumlov 
- majetek /dle předložené sestavy/ v celkové pořizovací ceně 579 373,31 Kč. 
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Hlasování: odsouhlaseno  
Pro: 16 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ 
Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, 
Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA 
Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 1 - MAKOVICKÝ Tomáš  
 
 
 
11.  Informace o průběhu příprav vybudování památníku české státnosti v Moravském Krumlově -   
       předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
 
 
Starosta –  jedná se o materiál, který připravuje Ing. Oprchalová. Je zde přítomna Ing. Stejskalová a je 
připravena reagovat na Vaše dotazy. Ohledně tohoto památníku jsme se již bavili. Jsou na to tady dva 
názory a já o tom tady nechci nějak polemizovat, každý máme právo na názor. Předpokládané náklady 
na vybudování památníku T. G. Masaryka s jeho bystou na určitém podkladu vidíte v předloženém 
materiálu. Vše je pospáno v materiále. LANG Petr, Mgr. – minule jsme se bavili o tom památníku. 
Mluvili jsme o památníku v řádu milión korun, v průběhu diskuze se to změnilo na nějakou pamětní 
desku v hodnotě nějakých desítek tisíc a nyní jsou předpokládané náklady 250 tisíc korun. Dost to lítá, 
prvně je to milión, pak desítky tisíc a teď 250. Přijde mi, že je ta částka zbytečně vysoká. Nemám nic 
proti památníku, ať stojí deset tisíc korun, proč ne, ale 250 000Kč je poměrně dost. Myslím, že by to 
šlo účelněji vynaložit. Když jsem si tady četl ten článek, jak v Jizernici na Přerovsku, tady ten sochař. 
Tam si na to občané vybrali sami peníze nebo tam financovali z nějaké sbírky. Tak jsem si říkal, jestli 
by nebylo lepší, že když by někdo chtěl památník, tak by mohl přispět a podle toho bychom postavit. 
Já věřím, že by se našlo hodně lidí, kteří by rádi přispěli. Starosta – pane magistře, Vašim finančním 
možnostem se meze nekladou. Pokud za sponzorujete ten památník, uděláme Vám i tu desku, kterou 
tak požadujete. LANG Petr, Mgr. – já desku nepotřebuji, nejradši bych nedával nic. Starosta – já 
Vám poděkuji za Váš názor, který nemíním komentovat. Je to Váš názor, a já se sním, zcela zásadně 
neztotožňuji. Finance ohledně tohoto jsou velmi nízké a nemíním to nijak komentovat. Děkuji za Váš 
názor. ŠIROKÝ Karel, Bc. – já jsem měl, ale vidím, že to nemá smysl.  
 
  
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí předloženou informaci o průběhu příprav na vybudování  
památníku české státnosti v Moravském Krumlově. 
 
 
 
12.    Odkup pozemků u železniční stanice Moravský Krumlov - předkládá Mgr. Zdeněk Juránek,  
         místostarosta města 
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Místostarosta – tato opravdu již dlouhá anabáze od roku 2011, kdy se pokoušíme od ČD odkoupit 
další pozemky. Nevím, kolikrát jste byli na vlakovém nádraží, ale ty automobily již parkují i mezi těmi 
kolejemi, směrem k Hutním montážím, tedy PBS. Je to dost nebezpečné a proto jsme již dávno roz-
hodli to parkoviště rozšířit. Konečně se podařilo ty smlouvy dotáhnout k odkupu. Znalecký posudek je 
starý nějaké tři – čtyři roky. Už tehdy to Zastupitelstvo schválilo, ale protože uběhla již dlouhá doba je 
potřeba to znovu schválit a podepsat, pokud s tím bude Zastupitelstvo souhlasit. PROCHÁZKA Pa-
vel, Ing., MSc. – já se omlouvám, já si to už přesně nepamatuji, když se o tom tenkrát bavilo. Přijde 
mi to trošku absurdní, abychom my od firmy, která tam vydělává peníze, IDS dotujeme zvlášť ještě 
jako nadstandard. Lidi za to platí, ještě to je dotovaný z rozpočtu kraje, ještě to je dotovaný státem, tak 
my od nich ještě odkoupíme pozemek, abychom tam vybudovali parkoviště, o které se budeme my 
starat. Já chápu, že chceme vyhovět vlastním lidem, ale nedává to jako absolutně smysl. Tak to nám, 
pak také můžete před obchodem udělat lepší nájezd, aby se tam lidem líp chodilo. To je úplně to samé, 
to nedává smysl. A soucítím s lidmi, kteří tam musí parkovat. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – myslím 
si, že tím nepomáháme krumlovským, ale pomáháme tím spíš meziměstským. Krumlovští asi většinou 
používají, možná taky všichni ne. Spíš si myslím, když jsem se dívala na ty pozemky, bude k využití 
parkoviště ta největší parcela a ty ostatní je asi bohužel příkup k tomu. Buďto všechno nebo nic, je to 
tak? Místostarosta – ano. Jenom technickou, potom samozřejmě na tom vybudování toho současného 
terminálu se budeme snažit spolupodílet nebo k tomu investorsky přizvat i JmK. Vzhledem k tomu, že 
další spoje na to přibývají, případně i od Dukovan, Vysočiny se autobusy budou směřovat na Morav-
skokrumlovské nádraží, tak chceme těm lidem vyhovět. Je to doprava do Moravského Krumlova, a 
čím více bude využívanější, tím bude lepší naše vyjednávací pozice pro rekonstrukci té tratě. Takže 
ano, stojí nás to něco, ale když se na ty prostory podíváte, to je druhá věc co chceme vykoupit, tak ten 
příjezd do Moravského Krumlova tam není zrovna estetický. To je i druhá věc, co chceme s tím udě-
lat, aby byl i ten příjezd estetičtější. Starosta – děkuji za názory. 
 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje odkup pozemků, parc.č. 2025/4, 2025/5, 2025/32, 2025/38 a 
2025/50 v k.ú. Moravský Krumlov v lokalitě u železničního nádraží Moravský Krumlov za cenu 
240.000,- Kč od subjektu České dráhy, a.s., Nábřeží L. Svobody 1222/12, 110 15 Praha a pověřu-
je starostu města podpisem příslušné kupní smlouvy. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 15 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ 
Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, 
Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 1 -  PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. 
      Zdrželi se: 1 - PROCHÁZKA Martin, Ing. 
 
 
13.     Informace o vyhlášení veřejné zakázky na Svoz a likvidaci komunálního a biologického odpadu   
          -  předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta a Jiří Čemerka, ředitel SmMK  
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Místostarosta – tady jenom reaguji na to, že minulé Zastupitelstvo schválilo tuto možnost oslovení 
nového dodavatele nebo respektive služeb svozu odpadů. Vyhrála to společnost ASHPA oběhová hos-
podářství, s.r.o., která pro nás připravuje výběrové řízení, a po konzultaci s ní jsme upustili od toho, že 
by to přímo objednávalo město, ale spíš jsme šli variantou, tou, že by to objednávali SmMK. To z toho 
důvodu, aby nebyly přetrhány ty smlouvy, které mají v této chvíli s obcemi, případně podnikali na 
území města Moravský Krumlov. Když by se ta spolupráce neosvědčila, tak aby mohli případně svým 
vozem nebo svými silami obnovit tu dodávku v stávajících smluvních vztazích. LANG Petr, Mgr. – 
já jsem se už na to asi ptal, ale to výběrové řízení bude na rok. Místostarosta – bude na dva roky. 
Abychom během těch dvou let zjistili, co a jak. Jeden rok se nám zdá příliš krátký, proto jsme volili 
dva roky.  
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o vyhlášení podlimitní veřejné zakázky na služby 
s názvem „Svoz a likvidace komunálního a biologického odpadu pro Služby města Moravský 
Krumlov, příspěvková organizace“. 
 
 
14.       „Cyklostezka kolem Týnského rybníka“ - odkup a směna pozemků – předkládá Mgr. Zdeněk  
            Juránek, místostarosta města 
 
 
Starosta – omlouvám se. Na začátku mne pan místostarosta informoval, že tento bod stahuje  
z jednání. Já jsme nechal schválit program, nebyla k tomu připomínka. V této chvíli je potřeba dořešit  
některé věci kolem tohoto matriálu. Takže tento materiál stahuji z dnešního jednání.  
 
 
 
15.     Zpráva o činnosti Redakční rady MK novin – předkládá Mgr. Květoslava Kotková, přesed- 
          kyně Redakční rady MK novin 
 
Starosta – jsou předloženy zápisy v důvodové zprávě a je předloženo i celkové vyúčtování MK novin. 
Z mého pohledu se MK noviny optimalizovali, jsou vydávány v pravidelné periodě 1x měsíčně. Jejich 
obsahu je vždy redakční radou projednáván. Nevidím důvod, abychom zde něco měnili.   
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o činnosti Rady města MK novin, vyúčtování MKN 
za rok 2016 a ceník inzerce platný od 01. 06. 2017. 
 
16.  Služby města Moravský Krumlov – předkládá Jiří Čemerka, ředitel SmMK 
 
 
1. Prodej jednotek 
Zastupitelstvo města dne 20.2.2017 schválilo vyhlášení III. kola prodeje bytů v domě č.p. 474-475 na 
ul. Pionýrská, Mor. Krumlov. Byl zveřejněný záměr s termínem podání nabídek do 17. 4. 2017. Byly 
doručeny celkem 2 nabídky na koupi bytu.  
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Bytová jednotka 475/4 o velikosti 1+1 se nabízela za minimální kupní cenu 540 000,- KČ. Nabídka od 
manželů činila 557 000,- Kč. Rada města doporučuje zastupitelstvu města schválit prodej bytové jed-
notky 475/4 (1+1) vymezené na LV 4561 s podílem 4076/86616 na společných částech domu č.p. 
474,475 a pozemku par.č. 1619 vedených na LV 4560 v k.ú. Mor. Krumlov za cenu 557 000,- Kč do 
SJM. Náklady spojené s převodem a daň z nabytí nemovitých věcí bude hradit strana kupující. 
Poslední jednotka – garáž č. 475/101 vymezená na LV 4561 s podílem 1911/86616 na společných 
částech domu č.p. 474,475 a pozemku par.č. 1619 vedených na LV 4560 v k.ú. Mor. Krumlov se může 
znovu nabídnout k prodeji. Z důvodu, že se uvedená jednotka nabízela již ve třech kolech výběrového 
řízení a vždy neúspěšně, rada města doporučuje snížit cenu z původní částky 189 000,-Kč, na částku 
ve výši 150 000,- Kč.  

 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje prodej bytové jednotky 475/4 o vel. 1+1 zapsané na LV 4561 
s podílem 4076/86616 na společných částech domu č.p. 474,475 a pozemku par.č. 1619 vedených 
na LV 4560 v k.ú. Mor. Krumlov za cenu 557 000,- Kč do SJM a schvaluje uzavření kupní 
smlouvy a pověřuje starostu jejím podpisem. Náklady spojené s převodem a daň z nabytí nemo-
vitých věcí uhradí strana kupující. 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ 
Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, 
Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PRO-
CHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje převod majetku a to bytové jednotky 475/4 s podílem 4076/86616 
na společných částech domu č.p. 474,475 ul. Pionýrská a pozemku par.č. 1619 v k.ú. Mor. 
Krumlov z evidence SmMK do evidence majetku města. 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ 
Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, 
Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PRO-
CHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje vyhlášení IV. kola nabídek na koupi jednotky ve vlastnictví měs-
ta v domě č.p. 474,475, ul. Pionýrská, Mor. Krumlov a pověřuje radu města ke stanovení termí-
nu podávání nabídek na jednotku – garáž č. 475/101 vymezenou na LV 4561 s podílem 
1911/86616 na společných částech domu č.p. 474,475 a pozemku par.č. 1619 vedených na LV 
4560 v k.ú. Mor. Krumlov za minimální nabídkovou cenu 150 000,- Kč. Poplatníkem daně 
z nabytí nemovitých věcí je kupující. 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ 
Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, 
Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PRO-
CHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

2. Stavební pozemky Polánka ul. Luční 

Rada města dne 7.3.2017 schválila vyhlášení IV. kola prodeje stavebních pozemků na ul. Luční 
v Polánce pro výstavbu rodinných domů. Do 17.4.2017 byl zveřejněn záměr na prodej pozemků a to  
par.č. 582/11 o výměře 1023 m2, par.č. 582/114 o výměře 979 m2, par.č. 582/115 o výměře 979 m2, 
par.č. 582/116 o výměře 979 m2, par.č. 582/117 o výměře 979 m2, par.č. 582/118 o výměře 979 m2 a 
par.č. 582/119 o výměře 1030 m2, vše druh pozemku orná půda, vedené na LV 10001 v k.ú. Polánka u 
Mor. Krumlova, obec Mor. Krumlov. Termín podání nabídek byl do 17.4.2017. Byly doručeny dvě 
nabídky od jednoho zájemce, který upřednostnil pozemek par.č. 582/11, ostatní pozemky lze znovu 
nabídnout k prodeji. Rada města doporučuje zastupitelstvu města schválit prodej pozemku par.č. 
582/11 o výměře 1023 m2, druh pozemku orná půda, vedený na LV 10001 v k.ú. Polánka u Mor. 
Krumlova, obec Mor. Krumlov za cenu 500,-Kč/m2 + DPH, tj. 605,-Kč/m2 žadateli. 

Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku par.č. 582/11 o výměře 1023 m2, druh pozemku 
orná půda, vedený na LV 10001 v k.ú. Polánka u Mor. Krumlova, obec Mor. Krumlov za cenu 
dle nabídky 500,-Kč/m2 + DPH, tj. celkem 618915,- Kč žadateli a pověřuje starostu podpisem 
kupní smlouvy v předloženém znění. 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ 
Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, 
Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PRO-
CHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef 
Proti: 0   
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      Zdrželi se: 0  
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje převod majetku a to pozemku  par.č. 582/11 vedeném na LV 
10001 v k.ú. Polánka u Mor. Krumlov z evidence SmMK do evidence majetku města. 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ 
Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, 
Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PRO-
CHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje vyhlášení V. kola prodeje stavebních pozemků v Polánce na ul. 
Luční pro výstavbu rodinných domů a to par.č. 582/114 o výměře 979 m2, par.č. 582/115 o vý-
měře 979 m2, par.č. 582/116 o výměře 979 m2, par.č. 582/117 o výměře 979 m2, par.č. 582/118 o 
výměře 979 m2 a par.č. 582/119 o výměře 1030 m2, vše druh pozemku orná půda, vedené na LV 
10001 v k.ú. Polánka u Mor. Krumlova, obec Mor. Krumlov za minimální nabídkovou cenu 
500,- Kč/m2, ke které bude připočtena příslušná sazba DPH. Záměr města prodat uvedené po-
zemky byl zveřejněn dle Pravidel pro realizaci prodeje stavebních míst na ul. Luční v Polánce, 
která byla schválena na 6. zasedání zastupitelstva města dne 7.9.2015 a upravena na 15. zasedání 
dne 31.10.2016. 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ 
Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, 
Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PRO-
CHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
17.   Korespondence – předkládá Ing. Pavel Vavřina, tajemník MěÚ 
 
 
a) Žádost o podporu- předkládá Soňa Petrášková, ředitelka, Linka bezpečí, z.s. 
 
Starosta – vzhledem k tomu, že z mého pohledu velmi intenzivně podporujeme síť sociálních služeb, 
vzal bych tuto žádost na vědomí.   
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí žádost o podporu ze dne 03. 05. 2017 subjektu Linka  
bezpečí, z.s., Ústavní 95, 181 02 Praha 8, IČ 61383198. 
 
 
b) Informační systém Usnesení.cz - předkládá NETsecurity, s.r.o., 252 63 Roztoky 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí nabídku informačního systému Usnesení.cz subjektu NET-
security, s.r.o., IČ 27910466 ze dne 26. 04. 2017. 
 
 
DODATEČNĚ  
c) Žádost o příspěvek na školu v přírodě v roce 2017 – předkládá Mgr. Michaela Oliwinská, ř.š. 
 
Starosta – k této žádosti ZŠ Rybníky. Není to žádost ojedinělá, chodí nám žádosti z Vémyslic, Ol-
bramovic a vždy tato žádost byla vzata na vědomí. LANG Petr, Mgr. – jenom se zeptám k té žádosti. 
Tady žádá Základní škola, abychom přispěli nějakému žákovi. Starosta – to je občan Moravského 
Krumlova. OLIWINSKÁ Michaela, Mgr. – abyste slyšel, jaký mám hlas, tak já tedy promluvím. Já 
bych chtěla jenom vysvětlit, že každý rok pořádáme akce, na které chodí děti z Rybníku, Dobelic, tady 
ty okolní. Ony ty obce přispívají dětem na tady tyto akce, ale bohužel nebo bohudík nám tam nyní 
zavítali děti z okolních obcí – Moravský Krumlov, Tulešice, Džbánice. Každá ta obec částkou od 500 
do 1000Kč přispěje, takže jsem slíbila rodičům, že požádám všechny Zastupitelstva. Svůj úkol jsem 
splnila. Starosta – tato žádost je naprosto v pořádku. ŠIROKÝ Karel, Bc. – máš hezký hlas. Starosta 
– s tím, že tato žádost není ojedinělá a zatím ani jedné nebylo vyhověno. Zde se přikláním ke stejnému 
postupu.  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí žádost o příspěvek na školu v přírodě v roce 2017 subjektu 
Základní škola a Mateřská škola, okres Znojmo, příspěvková organizace, Rybníky, Rybníky 55, 
672 01 Moravský Krumlov, IČO 710 115 95 ze dne 15. 05. 2017. 
 
 
 
18.   Různé – předkládá Ing. Pavel Vavřina, tajemník MěÚ 
 
K dnešnímu dni nebyly dodány žádné materiály do bodu Různé. 
 
19.   Diskuze  
 
Starosta – mám ještě dvě informace. Nyní probíhá konkurzní řízení na ředitele MŠ Husova, jsou při-
hlášeni tři kandidáti. Zároveň bude v měsíci červnu dva zásadní koncerty, z mého pohledu, Concentus 
Moraviae – přijměte pozvání. V měsíci červenci bych Vás některé viděl na koncertu skupiny Buty. Já 
vím, že víte, kdo je Buty a bylo by dobře, kdybyste někteří vážili cestu, pane Mgr. Langu třeba i Vy. 
LANG Petr, Mgr. – já musím vydělávat na daně, já nemohu. Starosta – dobře. Dobře jsem si nahrál.  
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20.   Usnesení   
 
21.    Závěr 
 
 
Pan starosta ukončil jednání v: 17:15 hodin 
 
 
Zapisovatelé:   
 
        ………………………………….. 
                                Jana Nahodilová 
 
 
 
        ………………………………….. 
                             Ing. Pavel Vavřina 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
        ………………………………….. 

       Ing. Martin Procházka 
 
 
 
…………………………………..   

                                                                                                              Josef Zpěvák  
 
 
 
V Moravském Krumlově, dne 22. 05. 2017 
 
 
 
 
 
 
 
 
  …………………………………..    ………………………………….. 

Mgr. Zdeněk Juránek                           Mgr. Tomáš Třetina   
místostarosta města Moravský Krumlov                              starosta města Moravský Krumlov  


